
Аднан Башић 

Питање постављено Влади Федерације БиХ и Влади Зеничко-добојског кантона – „22. 

09. 2011. године, на 10. сједници Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ, 

покренуо сам иницијативу упућену Влади Федерације БиХ да озбиљно започне 

реализацију пројекта изградње бање у Тичићима, општина Какањ, или неког другог 

вида експлоатације топле воде. Међутим, о наведеној иницијативи још увијек није било 

изјашњења. Стога постављам питања: 

1. Зашто се још увијек није расправљало о мојој иницијативи? 

2. Зашто је бања Тичићи још увијек пилот-пројекат?“ 

 


